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Zápisnica č. 18 zo zasadnutia Výboru Snemu SAV, 
ktoré sa konalo dňa 29. 3. 2010 

 
Prítomní: I. Budinská, K. Iždinský, J. Klačka,  K. Kollár, M. Koóš, Z. Magurová,  

P. Matiašovský, D. Podmaková, J. Sedlák 

Ospravedlnený:  P. Pristaš 

Prizvaný: J. Pastorek 

Program: 1. Otvorenie 
2. Schválenie programu 
3. Kontrola zápisnice zo 17. zasadnutia Výboru Snemu SAV 
4. Informácia z 3. zasadnutia VR SAV 
5. Príprava plenárneho zasadnutia Snemu SAV 
6. Rôzne 
7. Diskusia s predsedom SAV J. Pastorekom 
8. Záver 

 
Ad 1.   Zasadnutie výboru otvoril o13.30 a ďalej viedol predseda Snemu SAV K. Iždinský. 

Privítal predsedu SAV, ktorý požiadal o zmenu programu a posunutie plánovanej 
diskusie s členmi výboru do druhej časti zasadnutia. 

Ad 2.   Navrhnutý program rokovania Výboru Snemu SAV bol jednomyseľne schválený. 
Spracovaním zápisnice bol poverený J. Klačka. Za overovateľa predseda určil P. 
Matiašovského. 

Ad 3.   K zneniu zápisnice zo 17. zasadnutia Výboru Snemu SAV z 8.3.2010 nemali 
členovia výboru žiadne pripomienky. 

Ad 4.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

K. Iždinský predniesol informáciu o 3. zasadnutí Vedeckej rady SAV z 10.3.2010, 
na ktorom VR SAV okrem iného:   

• Schválila návrh Štatútu a rokovacieho poriadku vedeckých kolégií SAV 
a návrhy na zloženie vedeckých kolégií SAV. 

• Vzala na vedomie zloženie akreditačných komisií jednotlivých oddelení vied 
(AKOV) SAV a schválila zloženie Akreditačnej komisie SAV. 

• Schválila zloženie Komisie SAV pre posudzovanie vedeckej kvalifikácie 
zamestnancov.       

• Udelila Medailu SAV za podporu vedy prof. RNDr. Antonovi Gáplovskému, 
DrSc. 

• Udelila hodnosť DrSc. šiestim uchádzačom. 

• Diskutovala o vedeckej hodnosti DrSc., jej úlohe a význame v súčasnosti, 
o zastaranej legislatíve (1964), o kritériách uplatňovaných SKVH, o spôsobe 
kreovania nových komisií pre obhajoby doktorských dizertácií. Vedecká rada 
SAV považuje za dôležité, aby všetci noví predsedovia a aj budúci členovia 
komisií pre obhajoby doktorských dizertácií výrazne prekračovali kritériá 
kladené na uchádzačov o vedeckú hodnosť DrSc. a patrili k najvýznamnejším 
medzinárodne akceptovaným odborníkom v danej vednej oblasti. 

• Diskutovala o situácii v APVV najmä v súvislosti s pripravovanou všeobecnou 
výzvou v roku 2010, o spôsoboch hodnotenia projektov, o návrhoch na 
zvýšenie transparentnosti jej rozhodovania,  o vývoji rozpočtu a možnostiach 
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Ad 5.  

 

 

 

 

 

 
 

transformácie agentúry. 
 
 

Plenárne zasadnutie Snemu SAV sa uskutoční v stredu, 21. apríla 2010 v aule areálu  
SAV na Patrónke o 12.30 hod.  
 

V rámci navrhovaného programu odznie  informácia predsedu SAV o súčasnej 
situácii i najbližšej perspektíve SAV; snem prerokuje a schváli Správu o činnosti 
SAV v r. 2009, oboznámi sa s návrhom Záverečného účtu SAV za rok 2009. 
 

Výbor navrhne Snemu SAV opätovné prerokovanie uznesenia o stavebných 
aktivitách v areáli SAV. V tejto súvislosti výbor požiadal P. Matiašovského 
o sprostredkovanie vysvetlenia pojmov „ audit, štúdia, stavba“ ako aj o orientačné 
časové a finančné vyjadrenie záväzku vyplývajúceho z uznesenia posledného 
zasadnutia snemu v súvislosti s požadovaným auditom. 

 
 
Ad 6.  
 

• M. Koóš a K. Kollár informovali o 1. zasadnutí Akreditačnej komisie SAV dňa 
22. 3. 2010. Predseda AK P. Samuely  predstavil zásady pravidelného 
hodnotenia organizácií SAV použité pri akreditáciách v r. 2007. Bývalí 
predsedovia AKOV-ov Š. Olejník, S. Štolc a V. Furmánek informovali 
o svojich skúsenostiach z priebehu a výsledkov týchto akreditácií. Po rozsiahlej 
diskusii AK konštatovala, že sa v zásade stotožňuje s doterajším systémom 
a spôsobom hodnotenia, ale tiež formulovala niektoré problémové okruhy, ktoré 
chce riešiť do júna 2010.  

• K. Iždinský informoval  o rokovaní Komisie SAV pre infraštruktúru, čo je 
bývalá Komisia SAV pre drahú prístrojovú techniku. Pracovná náplň tejto 
komisie nie je v tejto chvíli jasne vymedzená, nakoľko riešenie problémov 
spojených s budovaním infraštruktúry patrí do kompetencie viacerých orgánov.     

• Výbor Snemu SAV dostal na vedomie štatúty vedeckých rád Ústavu merania 
SAV, Ústavu experimentálnej fyziky SAV a Filozofického ústavu SAV. 
 

• Nasledujúce zasadnutie Výboru Snemu SAV bude 12. 4. 2010 o 13.30 hod. 
v miestnosti č. 12 na Ú SAV. 

 
 
Ad 7.  
 

Výbor Snemu SAV diskutoval s predsedom SAV J. Pastorekom o viacerých 
aktuálnych otázkach najmä o: 

- financovaní výskumných projektov (VEGA, APVV, Štrukturálne fondy); 

- systéme akreditácie vedeckých a špecializovaných organizácií SAV v roku 
2011; 

- vývoji v súvislosti s možnou transformáciou SAV;  

- doktorandskom štúdiu a jeho financovaní; 

- vnútornej štruktúre SAV (riadiace orgány, vedecké organizácie); 

- pripravovanej návšteve prezidenta SR v SAV 27. 4. 2010 o 10.30 hod.  

- výsledkoch SAV dosiahnutých v r. 2009,  

- pripravovaných legislatívnych úpravách. 
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Ad 8. 

 
Predseda Snemu SAV K. Iždinský na záver poďakoval predsedovi SAV J. 
Pastorekovi  za  podrobné informácie a ochotu diskutovať s výborom snemu 
a súčasne aj členom výboru za prejavenú aktivitu.  
 
Zasadnutie výboru ukončil o 17.55 hod. 

 
 
V Bratislave 6. 4. 2010 
 
         Karol Iždinský v.r. 

         predseda Snemu SAV 
 
 

Zapísal: J. Klačka 
Overil  : P. Matiašovský 
 


